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Protokoll, styremøte i Kongsvinger Idrettslag 
 

Tid:  Tirsdag 22. juni 2021, kl. 18.00 

Sted:  Manis 

 

Forall:   Johan, Martin 

 

 

 

AGENDA 
 

Sak 30/21: Godkjenning og signering av protokoll fra styremøte 25.5.2021.  

  Vedtak: Protokoll godkjent, blir signert på neste styremøte.  

 

Sak 31/21:  Økonomi, oppdatert status (Mette). 

 Forslag til vedtak: Informasjon og status tas til etterretning. Aktivitetsgebyr fakturert, 

det er for øyeblikket 231 000 på konto.  

 

Sak 32/21: Teamkontrakt (alle). 

 Forslag til vedtak: Teamkontrakten vedtas og signeres av styremedlemmene som var 

tilstede. De resterende signerer på neste styremøte.  

 

Sak 33/21: Styremøtedatoer høsten 2021 (alle). 

 25.8. kl. 20.00 

 22.9. kl. 18.00 (møt med KIL-lagenes ledere etterpå) 

 20.10. kl. 20.00 

 17.11. kl. 20.00 

 15.12. kl. 18.00 (middag etterpå) 

 

Sak 34/21: Møte med lagene 22.9. i forbindelse med styremøte.   

 

Sak 35/21: Møte med KIL fotball ang. husleie Gjemselund. God dialog med KIL fotball v/Morten 

Aasvangen. Jannicke undersøker med kommunen (Svein Olav Lund) om de kan ta 

renhold på klubbhuset, de gjør det allerede i VIP-rommet og i garderobene. 

 

Sak 36/21: Arne Dalslåen ønsker å donere premiesamlingen sin/deler av den til Kongsvinger IL. 

Kari undersøker hvor stor plass vi har i premieskapet, og holder kontakten med 

Dalslåen.  

  Forslag til vedtak: Donasjonen tas til etterretning og mottas med takk. Vi finner ut av 

hvor mye vi har plass til i premieskapet i klubbhuset. Resterende kan kanskje doneres 

til Vinger Hopp og Bayer? 
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Sak 37/21: Utdeling av gullmerke til Irene Svensrud på neste hjemmekamp 3.7. kl. 15. Speaker 

får ferdig tekst til opplesing. Gullmerke, diplom og gullmerkebevis er klare, ligger på 

Karis kontor.  

 Forslag til vedtak: Frode representerer KIL og deler ut gullmerket. Jannicke sender 

informasjon til Frode ang. utdelingen. Gullmerkemottaker får gullmerke, diplom, 

gullmerkekort og blomster.  

 

Sak 38/21:  Eventuelt. 

- Forsikringspremien har stadig økt. Mette undersøker med andre 

forsikringsselskaper.  

- Jannicke sender ut sommerhilsen til lederne i KIL-lagene og informerer samtidig 

om ledermøte 22.9. 

  


